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         征求关于“关怀人民振兴经济配套及裁员潜在风险”反馈       ACCCIM QUICK-TAKE SURVEY
TO SOLICIT FEEDBACK ON THE PRIHATIN RAKYAT ECONOMIC STIMULUS PACKAGE (PRIHATIN)
AND WORKERS’ RETRENCHMENT PLAN 
  
    
  
  
这是由马来西亚中华总商会（中总）和中总社会经济研究中心联合进行的“中总快速调查问卷：征
求关于“关怀人民振兴经济配套及裁员潜在风险”反馈。
  
    
  
   敬请点击以下链接，以填写调查问卷，敬请各造积极反馈：
  
   
https://forms.gle/iBKCG4mewYJFRvbs8
  
    
  
  
敬请基本会员及团体会员通过电邮或Whatsapp或面子书将快速调查问卷链接广发，并鼓励商家
参与为盼。快速调查问卷截止日期是2020年4月4日。谢谢！
  
    
  
   This is a quick take survey jointly conducted by the Associated Chinese Chambers of
Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM) and ACCCIM Socio-Economic Research Centre
(SERC Sdn. Bhd.) on THE PRIHATIN RAKYAT ECONOMIC STIMULUS PACKAGE (PRIHATIN) AND
WORKERS’ RETRENCHMENT PLAN.
  
    
  
   Kindly response to the quick survey via the following link:
  
   
https://forms.gle/iBKCG4mewYJFRvbs8
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   All Constituent Members and Associate Members are kindly requested to share the survey’s
link via email or WhatsApp or Facebook so as to encourage responses. Deadline of this quick
survey is on 04th April 2020. 
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